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Аннотация. В работе исследовано понятие устойчивого развития (далее – УР). Подробно 

рассмотрены цели УР ООН. Определён новый тренд в формировании нефинансовой отчётности 

компаниями – использование в качестве идеологической основы Целей устойчивого развития ООН. 

Изучен вопрос формирования нефинансовой отчётности российскими компаниями. На примере 

телекоммуникационной отрасли проанализированы нефинансовые отчёты отечественных компаний 

и выделены три основные ЦУР, к достижению которых они стремятся. Также в работе даны 

рекомендации к формированию нефинансовой отчётности российскими компаниями.  
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Annotation. In this scientific work, the concept of sustainable development is investigated. The Goals of 

UNODC are considered in detail. A new trend has been identified in the formation of non-financial 

reporting by companies - the use of the UN Sustainable Development Goals as an ideological basis. The 

issue of the formation of non-financial reporting by Russian companies was studied. Using the example 

of the telecommunications industry, non-financial reports of domestic companies are analyzed and the 

three main SDGs that they seek to achieve are identified. The work also gives recommendations for the 

formation of non-financial reporting by Russian companies. 
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